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Pani
Karolina Sadowska
Radna Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,

w odpowiedzi na interpelację zapewniam, że dostrzegam potrzebę zwiększenia 
bezpieczeństwa osób korzystających z przejścia dla pieszych na ulicy Wrocławskiej
w rejonie skrzyżowania z ul. 25 Pułku Artylerii, w szczególności uczniów szkoły Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego nr 2 w Kaliszu. Uzasadnione jest zamontowanie w tym miejscu 
sygnalizacji świetlnej, dlatego w bieżącym roku planujemy przygotowanie dokumentacji 
tego zadania. 

Podczas najbliższej Sesji Rady Miasta Kalisza będę wnioskował o stosowne zmiany
w budżecie Miasta, które pozwolą zabezpieczyć środki na ten cel.

Z wyrazami szacunku
                                                                              Prezydent Miasta Kalisza

/…/
Krystian Kinastowski 



Karolina Sadowska 

Radna Rady Miasta Kalisza 

 

 

 

Kalisz, 29.02.2024 r. 

 

 

 

 Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 
 

Interpelacja 
w sprawie montażu sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przy ulicy Wrocławskiej 

 
Szanowny Panie Prezydencie, 

Na wniosek rodziców, których dzieci uczęszczają do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
nr 2 w Kaliszu, zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o wykonanie dokumentacji 
projektowej, a następnie zabezpieczenie środków na zamontowanie sygnalizacji świetlnej na 
przejściu dla pieszych znajdującym się na ulicy Wrocławskiej w okolicy skrzyżowania z ulicą 
25 Pułku Artylerii. Jest to przejście z którego najczęściej korzystają uczniowie szkoły w 
Szczypiornie, a zamontowanie sygnalizacji świetlnej „na żądanie” w tym miejscu w sposób 
znaczący poprawi ich bezpieczeństwo. 

Zespół ds. organizacji ruchu po mojej wcześniejszej interwencji już przeanalizował 
przedmiotową sprawę, zajął pozytywne stanowisko i uznał moją propozycję za zasadną z 
punktu widzenia poprawy bezpieczeństwa pieszych. 

Bazując na powyższym jeszcze raz uprzejmie proszę o podjęcie kroków, by 
zamontowanie sygnalizacji świetlnej „na żądanie” w tym miejscu stało się faktem, który 
wpłynie w znaczący sposób na poprawę bezpieczeństwa wszystkich pieszych. 

 

 

 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Karolina Sadowska 

      Radna Rady Miasta Kalisza 

 


